
ZPRAVODAJ
OBCE BOHUSLAVICE 9-10

2008
V y d á v á  o b e c n í  ú ř a d  B o h u s l a v i c e

Měsíčník, odp. red. Bohumil Kutina, tel.: 602 275 860,
e-mail: starosta@bohuslavice.com,  www.bohuslavice.com,

reg. číslo MK ČR 14461, vyšlo dne 27.11. 2008 v počtu 300 výtisků

Zápis
ze schůze zastupitelstva obce, konané dne

20. 10. 2008 ve 20.00 hodin v kanceláři
starosty Obecního úřadu v Bohuslavicích –
8. schůze od počátku roku.

Přítomni: viz. presenční listina, omluveni
p. Chmelík, pí. Přibylová a pí. Krupičková.

Dále byli přítomni: zástupci Českosloven-
ské církve evangelické – p. Vašina, p. Bárta
a pí. Šašinková
Program:  
1. Zahájení a kontrola zápisu z minulého
zasedání
2. Návrh na převzetí evangelického
kostela a fary do majetku obce
3. Schválení postupu hodnotící komise při
výběru dodavatele kanalizace a ČOV
4. Ustanovení osoby starající se o obecní
lesy
5. Nabídka na vydání presentačních
materiálů
6. Nabídka na zhotovení chodníku pod
Orlovnou
7. Ostatní záležitosti obce
8. Usnesení

1. Zahájení a kontrola zápisu z minulého
zasedání. Starosta zahájil schůzi ve 20.00
hodin, přivítal přítomné, konstatoval, že je

přítomno 8 členů z 11, tudíž je zastupitelst-
vo usnášeníschopné. Určil ověřovatele
zápisu: Jana Hladíková, Alena Pultarová a
do návrhové komise jmenoval Ladislava
Macka a Karla Čepelku. Zápis z minulého
zasedání byl vyložen k nahlédnutí na obec-
ním úřadu a nebyly proti němu vzneseny
žádné námitky, tudíž se považuje za
schválený. Kontrola usnesení z minulého
zasedání: z minulého zasedání nebyly ulože-
ny žádné úkoly.

2. Návrh na převzetí evangelického
kostela a fary do majetku obce   ZO po
diskusi  rozhodlo, že bude podporovat další
jednání ve věci této nabídky a pověřuje pana
starostu jednáním u Euroregionu Glacensis k
získání dotace na nákup evangelického
kostela  a fary.Schváleno všemi 8 hlasy.

3. Schválení postupu hodnotící komise při
výběru dodavatele kanalizace a ČOV
Schváleno  všemi 8  hlasy přítomných.

4. Ustanovení osoby starající se o obecní
lesy Starosta navrhl pana Zdeňka Částku.ZO
schvaluje pana Zdeňka Částku osobou stara-
jící se o obecní lesy, všemi 8 hlasy přítom-
ných.

5. 5.    Nabídka na vydání   presentačních

materiálů ZO zamítlo všemi 8 hlasy přítom-
ných nabídku na vydání presentačních
materiálů. 

6. Nabídka na zhotovení chodníku pod
Orlovnou. Byly předloženy 3 nabídky, viz
příloha.Pan Hronovský navrhl, aby byla
vytvořena komise, která vybere nejvýhod-
nější nabídku. Hlasování: 1 pro ( p.
Hronovský, 7 proti. Další hlasování pro
firmu KROK: schváleno všemi 8 hlasy.

7. Ostatní záležitosti obce. Pan starosta
informoval o nabídce vánočního koncertu
sborem Vlasta z Dobrušky. Pan Hronovský
navrhl místo kostel sv. Mikuláše, termín
26.12.2008, případně následující dny volna.
ZO bere tuto nabídku na vědomí i místo a
termín konání.

Usnesení ze schůze obecního zastupitel-
stva ze dne 20. 10. 2008

ZO schvaluje:  
* Program schůze, ověřovatele zápisu a

složení návrhové komise – všemi 8 hlasy
přítomných

* Podporu dalšího jednání ve věci nabídky
na převzetí evangelického kostela a fary do
majetku obce a pověřuje pana starostu jed-
náním u Euroregionu Glacensis k získání
dotace  - všemi 8 hlasy přítomných

* Postup hodnotící komise při výběru
dodavatele kanalizace a ČOV – všemi 8
hlasy přítomných.

* Firmu KROK jako dodavatele na prove-
dení cesty pod Orlovnou, s podmínkou že
nabízená cena je konečná (bez víceprací) –
všemi 8 hlasy přítomných.

* Osobu pověřenou starostí o obecní lesy
pana Zdeňka Částku a pověřuje pana starostu
vypracováním smlouvy – všemi 8 hlasy pří-
tomných.

ZO zamítá 
nabídky na vydání presentačních materiálů

– všemi 8 hlasy přítomných. 
ZO bere na vědomí

uspořádání vánočního koncertu sborem
Vlasta z Dobrušky o Vánocích v kostele sv.
Mikuláše v Bohuslavicích.

Ze zastupitelstva

Upozorňujeme občany, že v červenci obecní zastupitelstvo
schválilo níže uvedenou vyhlášku o regulaci hlučných

činností především ve dnech pracovního klidu

OBEC BOHUSLAVICE
Obecně závazná vyhláška obce BohuslaviceČ.: 1/2008
o ochraně nočního klidu a regulaci hlučných činností

Čl. 1
Vymezení činností, které by mohly narušit veřejný pořádek v obci nebo být v rozporu s dobrý-

mi mravy, ochranou bezpečnosti, zdraví a majetku.
Činností, která by mohla narušit veřejný pořádek v obci, je:
a) rušení nočního klidu,
b) používání hlučných strojů a zařízení v nevhodnou denní dobu.

Čl. 2
Omezení činností

(1) Noční klid je dobou od 22.00 hod. do 06.00 hodin. V této době je každý povinen zachovat
klid a omezit hlučné projevy.
(2) Každý je povinen zdržet se v sobotu v době od 600 do 900 hodin, o nedělích a státem
uznaných dnech pracovního klidu v době od 600 do 1500 hodin veškerých prací spojených s
užíváním zařízení a přístrojů způsobujících hluk, např. sekaček na trávu, cirkulárek,
motorových pil, křovinořezů apod.
(3) Omezení se nevztahuje na činnosti prováděné v uzavřených prostorách v budovách k
tomu účelu zkolaudovaných a na práce, které je nezbytně nutno provést k odstranění havari-
jního stavu. 

Čl. 3
Účinnost

Tato obecně závazná vyhláška nabývá účinnosti patnáctým dnem po dni vyhlášení.



Říjen, podzim se vším všudy. Jestliže zahrádkáře zaměstná
hodně jaro, u podzimu je to dvojnásob. Stačit sklidit boha-
tou úrodu a ještě všechno uskladnit, zazimovat zahradu a

ještě provést případnou výsadbu, zajet se podívat na nějakou zahrád-
kářskou výstavu je mnohdy úkol nadlidský. Jak napsal Karel Čapek
k podzimu. Ano jsou náruživci, kteří chtějí mít na zahrádce všecko,
co náleží do šedesáti osmi rodů rostlin dvouděložných, patnácti
jednoděložných, dvou nahosemenných a alespoň všechny
kapraďovité. Zkrátka všechno. Navíc letošní rok
nám přinesl bohatou úrodu jádrového ovoce a
tím i problém co s ním. Kdo neprotrhal, má to
jako ořechy a nedá se to jinak použít, než na
výkup nebo na mošt. Jenže i tady je zádrhel ve
výkupní ceně. Přirozeně 90 haléřů za 1 kg
někdy i méně je to spíše za trest. Podíváme-li se
na ceny výrobků z této suroviny, tak si myslím,
že při troše dobré vůle by výkupní cena mohla
být větší. Někteří zahrádkáři a majitelé zahrad
po této trpké zkušenosti stromy kácí, čímž se
poškozuje životní prostředí, pokud se nevysází
nové, nebo alespoň okrasné dřeviny. Také ovoc-
né dřeviny kolem silnic nikdo neočeše ani
spadané ovoce nebere. Co z toho vyplyne jen
to, že se rozmnoží škůdci, kteří se nám odstěhu-
jí do našich zahrádek a zahrad. Za léta mého
mládí se všechno toto ovoce očesalo a sebralo.
To špatné se zkrmilo dobytku, listí se vyhraba-
lo, a buď kompostovalo, nebo se použilo jako
podestýlka pod dobytek. Tím se zrušili všichni
škůdci.

Říká se, že zemědělci se starají nejen o
výživu národa, ale i o životní prostředí. Tady
byla příležitost. Já doufám, že správný zahrádkář co skácel, opět
obnoví. Proto už teď je potřeba obhlížet zahradnické závody a
vybírat si odrůdy pokud možno rezistentní. A zakrslé, s kterými není
tak pracná údržba a ovoce je kvalitnější. Na podzim určitě se zahrád-
kář postará o spadané listí. Některé stromky je potřeba zalít, neboť
mráz vytahá vodu a stromek uschne. Většinou říkáme, že zmrzl.
Donedávna neodmyslitelný úkon, obrývání stromků. Je otázka, obrý-
vat, nebo neobrývat. Odpověď je různá. Většina argumentů je proti.
Obrývání stromů mělo význam v dobách, kdy se pěstovaly přede-
vším vysokokmeny na bujných podnožích. Takové stromy hodně
hluboko kořenily, mají dobrou stabilitu. Takový způsob pěstování
ovoce je však již v současné době překonán až na malé výjimky ve
starých sadech. Nevyhovuje současnému trendu, kdy ve výsadbách
dostávají přednost nízké tvarný s malými korunami, na pomalu ros-
toucích podnožích. Takové stromy velmi mělce koření a mají slabou
a křehkou kořenovou soustavu., která je velmi citlivá na zásahy
rýčem. Dalším naprosto nepřístupných zásahů použitím rotavátoru.
Pro mělce kořenící kmenové výsadby je vhodným opatřením

nakypření povrchové vrstvy s rozhozením 5 cm vrstvy dobrého kom-
postu. Pokud bychom chtěli rýt v zatravněných sadech, používáme
zásadně rycí vidle, které jsou ke kořínkům šetrné. Půdu pak nazýváme
co nejvíce ke kmínku. Naprosto nevhodné je rytí v létě, protože
dochází ke ztrátám vody.

Pokud chceme stromkům pomoci, přistoupíme k jarnímu
mulčování. Jakmile půda na jaře oschne, tak pomocí hrábí ji usmyku-
jeme, abychom zabránili výparu vody. Rytou zeminu u kmínku pak na
podzim rozhrnujeme. Mulčování nesmí sahat vysoko kolem kmene,
aby to nebyl úkryt pro myši. Mulčování je vhodné tam, kde je málo

srážek a není možná závlaha. Využívá se
krátce řezaná sláma, tráva, případně černá
textilní folie. Na jaře s první sečí trávy je
možné mulčovací vrstvu zvyšovat. Nástylka
je tím účinnější, čím je větší plocha půdy
pod stromy pokryta. Proti krčkové chorobě,
případně hlodavcům a hryzcům se nechává
nejbližší okolí stromů odkryté. Trvalá, něko-
lik let stará nastýlka se neosvědčuje, tvoří
ideální podmínky pro myši. Při sázení
stromků dodržte alespoň tu zásadu, že jámu
vykopete nějaký den napřed, aby se zemina
okysličila. Při kupování, kupujte u
odborných závodů a dbejte na to, aby
stromek byl opatřen visačkou, na které je
vyznačeno o jakou odrůdu se jedná, jaká je
podnož. Ulehčí to případnou údržbu, protože
každá odrůda má různé potřeby.

Nejen prací na zahradě je živ zahrád-
kář. Protože je také občan a dotýkají se ho
okolnosti dějící se jak ve světě, tak tady v
naší republice. Za nějaký eden budeme volit,
a proto by mělo být naším zájmem nejen

pracovat na zahradě ale jít k volbám. Nevěřím řečem, že jsou všichni
politici stejní, takže je jedno, kdo tam bude. I finanční světová krize se
nás týká, nepodléhejme iluzím, že když nic nemám, nemohu o nic při-
jít. Nedávno jsme si připomněli Mnichovské události a tak=které se
nám říkalo, že když dáme Německu pohraničí, tak že bude mír.
Pamatuje se, jak do školy přišli nějací emisaři, kreslili na tabuli jaká je
republika s heslem „malá ale naše“. Ani to nebylo pravda, za několik
měsíců byla válka. Dneska někteří válečníci po válce zastávají názor,
že jsme se měli bránit, tudíž vést válku i s Německem. Dobře, že
tenkrát pan prezident a někteří politici rozhodli, že budeme kapitulovat.
Bylo to rozhodnutí těžké, ale správné. Byla by to jatka, ale okupace
stejně. Hitlera by to jen posílilo. Naši příznivci války by možná ani
nespatřili svět, protože jejich možní tátové a dědové by spali svůj
věčný sen někde v hromadných hrobech. Zničený majetek a ještě
v+těší ponížení. To jsou vždy průvodci prohrané války. Takhle vždy
můžeme být hrdi, že jsme nekapitulovali svou vinou, ale špatným
rozhodnutím velmocí, které nám měly garantovat mír a svobodu. 

Sepsal Ladislav. Mareš

A  c o  z a h r á d k á ř i ?

Dočetli jste poslední článek pana Ladislava Mareše, který pro náš zpravodaj ještě stihl napsat, než nás navždy
opustil. Mezi všemi hranicemi, které jsou lidem vymezeny - jak mladým, tak i ve vysokém věku - je smrt hranicí
konečnou. Zpráva o odchodu člověka, který nám byl po léta blízký, působí jako náhlý studený stín.

Člověka zamrazí, zachvěje se, a pomíjivost všeho pozemského, kterou si náhle uvědomí, dopadne těžce na
jeho srdce. Němí a bezradní zůstáváme stát nad tímto zážitkem a pro jeho nejbližší, nejvíce postižené, jen těžko
nalézáme vhodná slova útěchy.

Všichni v zesnulém ztrácíme otcovského přítele. Jeho přímá, rovná a zodpovědná osobnost skrývala velkou
srdečnost. Věděli jsme a víme, že za jeho činy stálo vždy jediné přání: nasadit své síly k prospěchu všech, s
nimiž se cítil být spojen.

Do našeho zpravodaj psal pravidelně a po dlouhá léta a z jeho článků vyzařoval jeho pověstný laskavý přístup k
lidem. Děkuji mu za obecní úřad, za občany obce i za sebe osobně, za všechny, kteří jej měli rádi. Budete nám,
pane Mareši moc chybět! B. Kutina



družstev. Naše
družstvo (Petr
Čepelka, Barbora
Doležalová, Klára
Petříková, Aneta
Rydlová a Kateřina
Zítková) se větší
konkurenci také
neztratilo,
napodobilo mladší žáky a získalo také bron-
zové medaile za 3. místo. Všechna čtyři
děvčata startovala ve starší kategorii poprvé,
o to je tento úspěch větší.

Posvícení v Bohuslavicích. 
V sobotu 11.října náš sbor uspořádal

posvícenskou zábavu, která se konala v
nekuřáckém sále Orelny v Bohuslavicích. K
tanci a poslechu hrála skupina Errori z
Dobrušky pod vedením p. Miloše Flígra. Po
loňské zkušenosti, kdy nás překvapila hojná
návštěva (poté jsme byli nuceni přinést další
židle a stoly z hasičské zbrojnice a z restau-

Co jste hasiči?

Ml. a st. žáci ve Slavětíně

Muži ve Slavětíně

Ženy ve Slavětíně

Mladší žáci ve Stolíně

Na úvod školního roku zisk stříbrných
a bronzových medailí.

V sobotu 6. září se naše družstvo
mladších žáků vydalo na soutěž do Stolína.
Zde se soutěžilo ve dvou disciplínách (PÚ a
štafeta na 4x60 m). K požárnímu útoku nas-
toupilo v této sestavě: Michal Čepelka,
Barbora Doležalová, Lucie Gavláková,
Dominik Netolický, Klára Petříková, Aneta
Rydlová a Kateřina Zítková. V prvním
pokusu dosáhlo druhého nejlepšího času
25,74 s. Druhým pokusem ještě čas o 1,54 s
vylepšilo, ale bohužel na vítězství to nestači-
lo. Ze šesti zúčastněných tak skončilo na 2.
místě. Zvítězil domácí Stolín, třetí se umísti-
la Lhota za Č. Kostelcem. Ve druhé disci-
plíně jsme vytvořili dvě družstva: „A“-
Barbora Doležalová, Klára Petříková, Aneta
Rydlová a Kateřina Zítková, „B“- Michal
Čepelka, Lucie Gavláková, Dominik
Netolický a Nikola Stonjeková. Zde soutěži-
lo jedenáct družstev. Družstvo „A“ obsadilo
3. místo, družstvo „B“ skončilo na 8. místě.  

Oslavy 130 let od založení SDH.
O týden později, v sobotu 13. září

uspořádal Sbor dobrovolných hasičů v
Krčíně oslavy 130 let od svého založení. Náš
sbor měl zde zastoupení v podobě Tatry 805
a PS 8. Těchto oslav se za SDH Bohuslavice
zúčastnili: Libor Fejtek, Roman Kyral a
Lukáš Timura.

Zisk tří zlatých pohárů. 
Tentýž den se také soutěžilo ve

Slavětíně. Zde se konala soutěž v PÚ o
Slavětínský pohár. Náš sbor tentokrát
reprezentovala všechna čtyři družstva.
Mladší žáci (Michal Čepelka, Lucie
Gavláková, Klára Petříková, Aleš Rydlo,
Aneta Rydlová, Nikola Stonjeková a Jakub
Emmer – SDH Nahořany) soupeřila pouze se
dvěma družstvy z Nahořan (A a B). Naše
družstvo (i s půjčeným kolegou) neponecha-
lo nic náhodě, předvedlo bezchybný výkon a
po zásluze zvítězilo. Získalo tak krásný
pohár za 1. místo. Družstvo starších žáků
(Michal Čepelka, Petr Čepelka, Tomáš
Hladík, Klára Petříková, Aneta Rydlová,
Radek Tláskal a Lukáš Timura) nemělo
bohužel ve své kategorii žádného soupeře a
tak předem bylo jasné, kdo zvítězí. I po
nepříliš vydařeném výkonu (rozpojení hadice
B u rozdělovače) získalo také pohár za 1.
místo. Družstvo žen (Jitka Čepelková,
Veronika Fejtková, Edita Herzigová, Lucie
Hladíková, Marie Hušková, Renata
Tláskalová a Věra Dašková – SDH Slavětín)
mělo za soupeře také dvě družstva. Domácí
Slavětín a Nahořany. Vedlo si obdobně jako
družstvo mladších žáků a zisk třetího zlatého
poháru byl na světě. Druhé skončily ženy z
Nahořan a třetí ženy ze Slavětína. V kate-
gorii mužů se přihlásilo devět družstev. Naše
družstvo (Jiří Černý, Petr Gavlák, Roman
Kyral, Tomáš Petr, Tomáš Stonjek, Lukáš
Timura a Martin Tomek) se v této
konkurenci neztratilo a předvedlo solidní
výkon. Odměnou bylo umístění v podobě 3.
místa. Zvítězilo družstvo mužů z Vršovky,

druhé místo obsadili muži z Jílovice.
Smůla v podobě neplatného pokusu.
Následující sobotu 20. září se konala

další soutěž, tentokrát v Novém Městě nad
Metují a to o Pohár starosty SDH. Tato
soutěž je specifická. Požární útok zde
provádějí dvě družstva současně a do dalšího
kola postoupí vítěz. Náš sbor reprezentovalo
družstvo mužů (ve stejné sestavě jako ve
Slavětíně, pouze Petra Gavláka nahradil Aleš
Kašpar) a v prvním kole soupeřilo  pro nás s
neznámým družstvem ze Stračova. Z důvo-
du přešlápnutí stříkací čáry mělo však
neplatný pokus a do dalších bojů už bohužel
nezasáhlo. Z osmi zúčastněných družstev
obsadilo 5.-8. místo. Zvítězilo družstvo z
Dobré Vody, druzí byli domácí z Nového
Města n. M. a třetí skončil náš soupeř,
družstvo mužů ze Stračova. 

Prověrky techniky tradičně ve
Vršovce.

V pátek 3. října se ve Vršovce, jak
bývá již tradicí, konaly prověrky techniky
Sborů dobrovolných hasičů okrsku Nové
Město nad Metují. Tyto prověrky se konají
každoročně a účast všech sborů již
zmíněného okrsku je povinná. Zde se
provádí kontrola techniky, připravenost
každého sboru k zásahu (kontrola funkčnosti
a úplnosti vybavení, atd.). Tyto prověrky
splnily svůj účel a nyní záleží na každém
sboru, aby co nejdříve odstranil zjištěné
nedostatky. Za SDH Bohuslavice se zúčast-
nili: Jiří Černý, Karel Čepelka st, Libor
Fejtek, Josef Hemelík, Radek Rydlo a Lukáš
Timura.

Troška štěstí chyběla k zisku
putovního poháru.

Následující den se naši mladí
hasiči vydali do Hronova. Zde se konal 8.
ročník soutěže pětičlenných hlídek v
hasičských disciplínách o putovní pohár
místního SDH. Mladší žáci odjížděli s
vědomím vítězství ve dvou předešlých
ročnících a nadějí na zisk Putovního poháru
nastálo. Tato naděje se ale pohybovala v
oblasti teorie, protože naše družstvo odjíždě-
lo pouze ve čtyřčlenném složení (Michal
Čepelka, Adam Čuda, Lucie Gavláková a
Dominik Netolický). Jak jsem se již zmínil v
minulém čísle, někteří mladí hasiči
přestoupili do starší kategorie a adekvátní
náhradu bohužel zatím nemáme. Před
startem mělo naše družstvo dvě možnosti:
buď si vypůjčit pátého člena od jiného SDH,
nebo běžet pouze ve čtyřech. To však ale
není ideální, protože každou disciplínu musí
někdo absolvovat dvakrát. Nakonec si naše
družstvo vypůjčilo Annu Jankovičovou z
SDH Červený Kostelec. A nevedlo si vůbec
špatně.

Přestože se vytouženého cíle v podobě
vítězství a zisku putovního poháru nedočka-
lo, získalo alespoň bronzové medaile za 3.
místo. Ze třinácti startujících družstev to byl
pro toto družstvo pěkný úspěch. V kategorii
starších žáků startovalo celkem dvacet jedna
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race U Ježků) jsme si zapůjčili židle a stoly z
Černčic a připravili jeviště k sezení. Hudba
měla k dispozici též zapůjčené pódium,
které bylo umístěno na pravé straně za
vchodovými dveřmi.

I přes hojnou návštěvu bylo dostatek místa
pro všechny zúčastněné a věříme, že oproti
loňsku byli všichni spokojeni.  

Spolupráce s SDH Nahořany.
Poslední letošní soutěží, která se

započítávala do celkového hodnocení všech
kolektivů SDH okresu Náchod, byl Závod
hasičské všestrannosti. Konal se v sobotu
18. října v Mezilesí. V kategorii mladších
žáků se do soutěže přihlásilo dvacet devět
družstev. Naši mladší žáci (Michal Čepelka,
Adam Čuda a Lucie Gavláková) vytvořili
družstvo ještě s dvěma kolegy z Nahořan
(Patrik Hromádko a Matěj Malošek). Na trati
dlouhé 2 km absolvovali šest disciplín (střel-
ba ze vzduchovky, základy topografie,
uzlování, první pomoc, požární ochrana a
překonání lanové lávky). Toto družstvo
získalo nejméně trestných bodů (společně s
prvním a druhým družstvem), ale bohužel
díky horšímu času na trati obsadilo celkově
8. místo. Starší žáci (Barbora Doležalová,
Tomáš Hladík, Klára Petříková, Kateřina
Zítková a Jakub Plašil – SDH Nahořany)
absolvovali trať o 1 km delší. V šesti disci-
plínách nasbíralo celkem šestnáct trestných
bodů, čas na trati nebyl také nejrychlejší. Z
třiceti osmi startujících obsadili 31. místo. V
dorostenecké kategorii jsme měli také zas-
toupení. V kategorii jednotlivci –
dorostenky se této soutěže zúčastnila Lucie
Hladíková. Absolvovala trať ještě o 1 km
delší než starší žáci. Pouze s třemi trestnými
body a druhým nejlepším časem na trati
získala mezi devíti startujícími pěkné 2.
místo. Jak jsem se již zmínil, tato soutěž
byla v letošním roce poslední započítávanou
do celkového hodnocení (Pohár OORM,
hodnocení aktivity a Pohár starosty OSH
Náchod).V minulém vydání zpravodaje jste
se dozvěděli, že naši mladší žáci figurovali
na průběžném 1. místě v Poháru OORM. A
jak vše dopadlo po soutěži v Mezilesí? To
se dozvíte až příště.

Za SDH Bohuslavice Karel Čepelka ml. 
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Podmínky a informace pro umístění čerpací stanice splaškových
vod u obytných domů včetně napojení na kanalizační potrubí od

domu a elektrickou síť domu.

Projektová dokumentace tlakové kanalizace v obci Bohuslavice předpokládá
odkanalizování jednotlivých domů v obci do tlakových kanalizačních řadů v komu-
nikacích pomocí tlakové kanalizační přípojky a čerpací stanice umístěné na
soukromém pozemku každého domu.

Kanalizační přípojka se sestává z polyetylénové hadice průměru 40 mm, která
bude napojena na čerpací stanici. Tato čerpací stanice je tvořena plastovou nádrží o
průměru 800 mm a hloubce 2000 mm s poklopem přejezdným (pokud bude umístě-
na v komunikaci) nebo nepřejezdným (pokud bude umístěna mimo komunikaci v
ostatní ploše pozemku). V čerpací stanici je umístěno čerpadlo, které bude ovládáno
z ovládací skříňky umístěné zpravidla na fasádě domu ve vzdálenosti 7,5 m (nejvíce
však 10,0 m) od čerpací stanice. V této ovládací skříňce bude umístěna automatika
a el.vybavení čerpací stanice. K této ovládací skříňce je nutno přivést el. proud
kabelem  CYKY 5x5,5 mm (pokud bude přívodní kabel umístěn na zdivu domu,
nebo kabelem CYKY 5x4,0mm (pokud se bude jednat o zemní přívod na pozemku
od domu). El.přívod v domu musí být napojen na samostatný třífázový jistič 3x16
A. K uvedení el. části do provozu je nutná revize el. přívodu od jističe po vývod na
zapojení ovládací skříňky.

Co zajistí a uhradí obec Bohuslavice:
1. Dodání čerpací stanice a kanalizační přípojky včetně instalace, výkopů a  

uvedení pozemků do původního stavu – zajistí dodavatelská firma
2. Dodání a montáž ovládací skříňky čerpací stanice včetně dodání a zapojení
ovládacích kabelů – zajistí dodavatelská firma
3. Dodání chráničky na ovládací kabely mezi ovl. skříňkou a čerpací stanicí
- zajistí dodavatelská firma 
4.  Uvedení zařízení do provozu

Co zajistí a uhradí vlastními náklady vlastník domu  v termínu do 30.4.2009 :
1. Zajištění  samostatného el. jističe 3x 16A v pojistkovém rozvaděči domu
2. Zajištění el. přívodu  CYKY 5x2,5mm  (resp. 54x4,0 mm pokud bude přívod v

zemi) od jističe do místa ovládací skříňky čerpadla
3. Výkop rýhy mezi ovládací skříňkou k čerpací stanici. Dodavatelská firma dodá

chráničku. Zahrnutí rýhy po uložení chráničky
4. Zajištění el. revize jističe a el. přívodu.
5. Přepojení kanalizace od domu do čerpací stanice. Dodavatel

vytvoří vstup do nádrže dle profilu potrubí od domu – termín bude
upřesněn, až bude stoková síť a čistička obce v provozu.

Upozornění : Do čerpací stanice mohou být svedeny pouze
splaškové vody. Nesmí být svedeny dešťové vody. Stávající sep-
tiky musí být od přítoku do čerpací stanice odpojeny (splašková
voda nesmí být částečně předčištěna).

Bohumil Kutina

Inzerce
Chcete si přivydělat a máte trochu volného času?
Hledáme "paní" na hlídání pro tříletého syna.
Vhodné třeba pro babičku, maminku na mateřské, nebo zodpovědnou slečnu.
Ozvěte se, náš telefon: 774953349. Mail - 774953349@seznam.cz.

Ml. a st. žáci u domku A. Jiráska v Hronově


